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Mieszkancy Osiedla Slawiycice pobieraj1) wody z wodoci1)gu Miejskich Wo oci1)gow 
Kanalizacji, ale ich scieki odprowadzane s1) do Zakladu Energetycznego - prywatnej sp' 
zlokalizowanej na terenie bylych Zakladow Chemicznych Blachownia. 

Za pobran!j wody i zrzucone scieki mieszkancy plac!j MWiK - spolce gminnej wedlug 
obowi!jZuj!jcych w rniescie lecz MWiK placi Zakladowi Energetycznemu za scieki odebrane 
od mieszkancow Slawiycic. 

Proszy 0 informacjy: ile srodk6w wplynylo na konto MWiK za scieki od rnieszkanc6w It "j ~ 
Osiedla Slawiycice, aile MWiK zaplacil Zakladowi Energetycznemu za przyjycie sciekow 
plyn!jcych z strumieniem z Osiedla Slawiycice. Proszt( 0 dane z lat: 2015, 2016, 2017. 

Proszy podae ilose sciekow, ktore odebral Zaklad Energetyczny od mieszkailcow Osiedla 
Slawiycice oraz przyjyt!j stawkt( za 1 m szescienny tych sciek6w w latach 2015, 2016, 2017. 

Czy przewiduje sit( przejycie strumienia sciekow przez MWiK od mieszkancow Osiedla 
Blachownia, kt6re obecnie odbierane S!j przez Zaklad Energetyczny? Jezeli nie to dlaczego, 
skoro niebawem zostanie polozony przew6d kartalizacyjny wzdluz ulicy Przyjaini (od 
Lenartowic do Blachowni i dalej)? Kiedy ten przew6d zostanie polozony? Mialo to bye 
wykonane trzy lata temu, w tym roku. Na ulicy Przyja:i:ni bez zmian. Nic sit( nie dzieje. 

2) 
W 2015 r postulowalem 0 remont chodnika przecinaj!jcy Park Lotnik6w na terenie Osiedla 

. Blachownia - zerwanie popykanego dywaniku asfaltowego i polozenie kostki brukowej. 
Tylko tyle. Nic wiycej i wszyscy byliby zadowoleni. Ostatecznie Prezydent Miasta w 4018r 
zrewitalizowal Park Lotnikow w ten ,spos6b, ze powycinal drzewa, a zamiast chodnika z 
kostki brukowej jest wysypana masa bitumiczna. 2. 

W zaden spos6b, na zadnym etapie nie konsultowano ze mn!j szczeg616w tej inwestycji. Brak 
jest lawek, przerzedzony z drzew Park 0 ktore nie mo:i:na siy oprzee, gdy ktos idzie zmyczony 
oraz miykkie i coraz bardziej nier6wne podloze chodnika przelotowego skutkuje tym iz osoby 
starsze jak kiedys CZysto w nim przebywaly lub szly na skr6ty, tak teraz go omijaj!j. 

I jest to glos ludzi starszych, ktorzy za moim posrednictwem prosZ!j 0 lawki na Osiedlu 
Blachownia, w tym w Paku Lotnik6w oraz 0 kostkt( brukow!j na chodniku go przecinaj!jcym. 

3) 
Rondo w sr6dmiesciu przy mOScie kolejowym od strony dworca rozpada sit(. Jezdzt( prawie 
codziennie rowerem i widzy jak krawyzruki pykajq, rozsuwajq sit( i przechylajq. A jest to 
obiekt drogowy licz!jcy sobie dopiero dwa lata. J,k-' ::-

Dlaczego nie widzy, aby w ramach gwarancji rondo bylo na biez!jco naprawiane? 
Kiedy nast!jpi naprawa rozpadaj!jcego sit( ronda? . 


